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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Emberi Erőforrások
Minisztériumot vezető miniszterhez

„Megfelel-e az EESZT az új Európai Uniós adatvédelmi rendeletnek” "

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

2018 . május 25-től az Európai Unió új általános adatvédelmi rendeletét (továbbiakban : GDPR)
kell hazánkban is használni . Az új adatvédelmi előírásokra a cégek, magánszemélyek és állam i
intézmények is felkészülési idő t kaptak, azonban az új szabályozás komoly kihívás elé állított a
őket .

Az előző évben indult el Elektronikus Egészségügyi Szolgáltatási Tér (továbbiakban : EESZT )
amely a magyar betegek egészségügyi állapotára vonatkozó valamennyi személyes adatát
kezeli, és amelyben több ezer szolgáltató vesz részt egyidejűleg .

Tekintettel arra, hogy az új egészségügyi informatikai rendszer akkor került fejlesztésre é s
kialakításra, amikor még nem volt hatályos az új uniós rendelet, így a személyes adato k
védelme érdekében fontosnak tartom tisztázni, hogy az EESZT megfelel-e működésében - é s
az azt szabályozó jogszabályok területén is az új Uniós rendeletnek .

Mindezekre tekintettel az alábbiakra várom megtisztel ő válaszát :



Biztonságban vannak-e a magyar betegek adatai az EESZT-ben ?

Teljesíti az EESZT az új uniós rendelet (GDPR) által megkövetelt jogszabályi

előírásokat?

- Vizsgálták-e a 7,2 milliárd forintból megépített rendszer megvalósítása é s

kialakítása során az adatvédelmi rendelkezései vonatkozásában, hogy az megfelel -

e majd új uniós rendeletnek (GDPR) ?

- Kell-e módosítani az EESZT digitális önrendelkezési alrendszerének jogi

szabályozását az új uniós rendelet miatt ?

- Módosították-e az elmúlt id őben az EESZT -t annak érdekében, hogy megfelelje n

az új uniós szabályozásnak ?

Készült-e bármilyen tanulmány, elemzés az Egészségügyért Felel ő s

Államtitkárságon, vagy az Állami Egészségügyi Ellátó Központban, amelyben a

kialakított uniós szabály hatását vizsgálták ?

Várom érdemi válaszát

Budapest, 2018 . május 22 .

Tisztelettel,

Dr.' ká

	

áslló György
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